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U heeft het afgelopen jaar al heel vaak gehoord hoe onthand mensen zijn in de wijken in Leusden 

waar geen openbaar vervoer meer komt. Maar een groot aantal handtekeningen en enquêtes zegt u 

misschien niet zoveel. Ik wil graag zichtbaar maken wat het eigenlijk betekent voor één individu, in 

dit geval dus voor mij, wel wetende dat er veel meer mensen zijn die er precies zo voor staan. 

Daarom lees ik de brief voor, gestuurd op 10 augustus jl. naar wethouder Van Beurden van de 

gemeente Leusden en mevrouw Verbeek van de provincie Utrecht. De aanleiding was een 

klachtenbrief naar Syntus.  

“Geachte heer Van Beurden,  

Bijgevoegde kopie van een klachtenbrief aan Syntus zal voor zichzelf spreken. Het vervoer met Syntus 

is wat mij betreft hiermee tot een dieptepunt gedaald. Toen ik in oktober 2015 heel gelukkig met een 

gelijkvloerse woning en de bushalte voor de deur aan de De Beaufortweg hier in Leusden kwam 

wonen, heb ik mijn auto weg gedaan. Ik ging namelijk tweemaal zoveel huur betalen ten opzichte van 

mijn bovenwoning in Hoogland waar ik zesentwintig jaar had gewoond en kon mij geen auto meer 

veroorloven ondanks dat ik slecht loop. Maar er was gelukkig een bus. Helaas, de bushalte is 

verdwenen en ik heb een jaar geleden een tien jaar oude Smart aan moeten schaffen, waarmee ik 

naar de bushalte in het dorp rijd. Dus toch hoge kosten en dan nog zo’n vervoerbedrijf. Zoals men in 

de politiek vaak zegt ‘met de kennis van nu’. Maar met de kennis van nu dan zou ik nooit in Leusden 

zijn komen wonen waar hele groepen mensen aan hun lot worden overgelaten en maar moeten zien 

hoe zij ergens komen.” 

 


